

# Homework for Babylon Stars Level

Date due : 28/01/2024

الواجب البيتي لمستوى نجوم بابل

تاريخ التسليم: 2024/01/28

## اللغة العربية (Arabic language)

- مراجعة أشكال حرفي (ب – ز) والتمرين على لفظهما وكتابتها مع حروف المد (ا-و-ي) للتأكد من إتباع الخطوات الصحيحة عند رسمهما.
- مراجعة أيام الأسبوع على الصفحة 109 من كتاب العربية السهلة 1 والتدرب على قرائتها لغرض التأكد من إستيعابها.
- مراجعة الأرقام (1 – 20) على الصفحة 110 من كتاب العربية السهلة 1
- كتابة الكلمات الملصقة في دفتر الواجب البيتي 5 مرات لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل.
- حل التمارين الملصقة في دفتر الواجب البيتي.
- Practice pronouncing the patterns of letters (Daal – Raa') and practice writing them with the long sounds (Alif-Wow-Yaa') to verify clear understanding of the correct steps when drawing the letters.
- Revise the subject of (Days of the week) on page 109 from the Easy Method of Learning Arabic Book-1 and practice reading them to verify memorizing them.
- Write the words attached in your homework book, 5 times in preparation for a spelling activity to be carried out in the classroom.
- Do the exercises attached in your homework book.

### Exercise 1:

### التمرين الأول:

حلل الكلمات التالية إلى حروفها كما في المثال الآتي :-											
Analyse the following words into their letters as in the example below:											
بَدْر	دَرْب	زَار	زَاد	بَرْد	بَاب						
						ب	ا	ب			

### Exercise 2:

### التمرين الثاني :

أكملوا الكلمات التالية بالحرف الناقص:					
Complete the following words with the missing letter:					
Turn	دُ.....	Butter	ب... د	Rice	رُ....
He repeated	رَدَ... د	Water	ا... ر	Worms	و.... د

Exercise 3:

إربطوا الحروف التالية مع حروف المد لتشكيل مقاطع صوتية كما في المثال:		
Join the letters with the long vowels to make syllables as in the example:		
Example:      د + ا = دا		
ز + ب + ي + ب =	ب + ر + ا + د =	د + ر + ب + ي =
ر + ي + ر + ي =	ر + ا + د =	ر + ب + ا + ب =
ز + ا + د + ي =	ب + ر + ا + د =	د + ا + ر + ي =